
Opmerkingen op voorlopig ontwerp straatcluster 1 

 

Opmerking/vraag Reactie 

Graag de lantaarnpaal een stuk naar rechts verplaatsen. Deze staat nu voor een 
deel voor onze oprit. Hierdoor kunnen we hier geen optimaal gebruik van 
kunnen maken. De lantaarnpaal hoort bij de regenpijp te staan. Dit is nu niet het 
geval.  

We gaan de lantaarnpaal niet verplaatsen. Voor parkeren op eigen 
terrein is een uitwegvergunning nodig. Als de gemeente deze 
toekent is dat voor maximaal 1 uitweg. De parkeerplaatsen bij 
nummer 63-77 hebben we opnieuw ingedeeld. Dit levert 2 extra 
parkeerplaatsen op. 

Graag toch nog kijken naar extra parkeerplaatsen.  De parkeerplaatsen bij nummer 63-77 hebben we opnieuw 
ingedeeld. Dit levert 2 extra parkeerplaatsen op. 

Ziet er prima uit! Jammer alleen dat er nog steeds geen toename aan parkeer 
gelegenheden bij gaan komen. Ik zie in het andere deel van de wijk dat er wel 
hier en daar parkeerplaatsen bij komen. Kan dit ook bij ons? Ik zou heel graag 
een parkeerplaats op eigen terrein willen.  Maar dat mag ook niet en gaat ten 
koste van parkeergelegenheid dus dat lost helaas niks op. Ben benieuwd naar de 
mogelijkheden   

De parkeerplaatsen bij nummer 63-77 hebben we opnieuw 
ingedeeld. Dit levert 2 extra parkeerplaatsen op. 

Ik vind het voorlopig ontwerp er goed uit zien. Ik vraag me alleen af of de bomen 
achter bij de vijver gesnoeid worden? Want ze worden erg hoog en ontnemen in 
onze tuin de september zon. De bomen zou ik niet weg willen, alleen bij snoeien 
als dat mogelijk is. 

Een groot deel van de gemeentelijke bomen houdt in meer of 
mindere mate zonlicht tegen. Op warme momenten in het jaar 
zorgt deze schaduwwerking ervoor dat een woonomgeving leefbaar 
blijft. Als we een boom toppen dan moeten we dit blijven herhalen  
om de gewenste hoogte te houden. Dit is geen reële opgave voor 
de gemeente. Daarnaast zorgt het toppen voor een mindere 
levensduur van de boom. Zolang er geen overmatige hinder is, 
blijven de bomen staan.  



Wij vinden het heel jammer dat er vanaf nummer 60 geen extra parkeerplaatsen 
bijkomen. De ruimte is er voor. Ook weet ik dat die omwonende hun groene perk 
willen behouden. Met het oog op het bijdragen van de natuur. Hiervoor wijken in 
de rest van straat de bomen. We realiseren ons dat er overal parkeerproblemen 
zijn.  

We hebben een aantal bomen verwijderd. Hierdoor komen er bij 
nummer 63-77 2 parkeerplaatsen bij.  

Bij deze wil ik vragen waarom 'onze' boom weg moet? Bij nr. 65 voor de deur. 
Wij hebben er geen probleem mee als er een boom staat en willen hem heel 
graag behouden. Fijn voor de vogels, insecten en de schaduw, goed voor de CO2-
opname en O2-afgifte. Wel heeft deze boom het moeilijk. Het zou beter zijn als 
jullie er 1 terug plaatsen met meer ruimte om de stam.  Zodat hij beter kan 
groeien.  

De bomen die we verwijderen vertonen afstervingsverschijnselen. 
Dit komt door de essentaksterfte. Dit geldt ook voor de boom bij 
nummer 65. Het veiligheidsrisico is zo hoog dat we de bomen 
moeten verwijderen. Op deze plek kunnen we geen boom terug 
plaatsen. Dit komt door de beperkte grote van de standplaats en de 
aanwezigheid van kabels en leidingen. 

De boom achter Kolk 65 zou gekapt worden. Deze boom is uit zijn kluiten 
gewassen en neemt veel zonlicht weg. Recent is er nog een grote tak afgeknapt 
(gevaarlijke situatie). De boom moet gekapt worden of drastisch worden 
uitgedund. 

Deze boom maakt geen deel uit van de te kappen bomen uit het 
Bomenplan Zilverkamp. De tak is gebroken omdat deze is ingezaagd  
(vandalisme).  

Achter ons huis en het huis van de buren is een grijs vierkant getekend. Wat is 
hier de betekenis van? Ongeveer op die plaats staat een overkapping. Deze staat 
op ons perceel. Niet op de plaats die nu aangegeven staat En ook niet deels in de 
gemeentetuin. 

Er loopt een project waarbij gekeken wordt naar gemeentegrond 
die in gebruik is genomen door bewoners. Dit kan ook onbewust 
zijn. Een medewerker van de gemeente heeft al contact 
opgenomen met de bewoners van de woningen waar dit speelt.   

Ik vind het jammer dat er bomen verdwijnen. En dat ze niet op dezelfde of een 
andere plaats terug kunnen komen. We denken dat het leefklimaat een stuk 
warmer wordt als de bomen verdwijnen. Door het verdwijnen van de bomen 
wordt het aantal parkeerplaatsen niet groter. We stellen het erg op prijs als er 
bomen op dezelfde plaats terugkomen. 

We plaatsen zoveel als het kan bomen terug. Op deze plek kan dat 
niet. Dit komt door de beperkte grote van de standplaats en de 
aanwezigheid van kabels en leidingen. 

De herbestrating is niet meegenomen in het ontwerp. Kunnen er 1 of 2 
parkeervakken komen op de plek van de bomen die weg gaan? 

De parkeerplaatsen bij nummer 63-77 hebben we opnieuw 
ingedeeld. Dit levert 2 extra parkeerplaatsen op 

 


